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W kaÅ¼dym razie znalazÅ‚ go prezes Stadniny Koni MichaÅ‚ów Maciej Grzechnik. Jak wiadomo -
byÅ‚ on w tym roku tym, który dowodziÅ‚ przygotowaniami do aukcji, a potem jej przebiegiem. Nawet
on przyznaje, Å¼e aukcja zakoÅ„czyÅ‚a siÄ™ klapÄ…, choÄ‡ ubraÅ‚ to w eufemistyczny zwrot,
Å¼e spóÅ‚ki nie uzyskaÅ‚y optymalnego wyniku finansowego.  To cytat z raportu, jaki
wysmarowaÅ‚ prezes Grzechnik do swojego zwierzchnika, czyli dyrektora generalnego KOWR. A
tym winnym, na którego pan Grzechnik zrzuca caÅ‚a odpowiedzialnoÅ›Ä‡, jest aukcjoner &ndash; 
Marek Grzybowski. Wiewiórki podrzuciÅ‚y mi ten raport, ale pod pewnymi warunkami. Jednym z
nich jest taki, Å¼e nie mogÄ™ go opublikowaÄ‡ w caÅ‚oÅ›ci. MogÄ™ go streÅ›ciÄ‡ i zamieszczaÄ‡
z niego cytaty.

No to zacznijmy mniej wiÄ™cej od poczÄ…tku. Kilka cytatów. Aukcjoner &ndash; niepraktykujÄ…cy
niemal od 15 lat &ndash; bez znajomoÅ›ci aktualnych warunków na rynku koni arabskich,
nierozpoznajÄ…cy klientów i przedmiotu ich zainteresowania, walnie przyczyniÅ‚ siÄ™ do
obniÅ¼enia wyniku aukcji. /&hellip;/ Brak kontaktu z &bdquo;salÄ…&rdquo; i nierozpoznawanie
klientów powodowaÅ‚o niepotrzebne przerwy w licytacji, tam gdzie aukcja powinna siÄ™ juÅ¼
skoÅ„czyÄ‡, a koÅ„czenie jej tam, gdzie powinna jeszcze trwaÄ‡. Liczne pomyÅ‚ki merytoryczne,
uporczywe licytowanie w  zÅ‚otówkach, ewentualnie w dolarach, gdzie zdarzyÅ‚o siÄ™ przybicie
transakcji w zÅ‚otówkach! co ogÅ‚osiÅ‚ aukcjoner. /&hellip;/ KuriozalnÄ… byÅ‚a teÅ¼ kilkukrotna
sytuacja, w której aukcjoner namawia wÅ‚aÅ›ciciela do sprzedaÅ¼y, a nie klienta do kupna
sÅ‚owami: &bdquo;proponujÄ™ przyjÄ…Ä‡&rdquo; (ofertÄ™). /&hellip;/ Aukcjoner takÅ¼e, zgodnie
z przyjÄ™tÄ… praktykÄ…, otrzymaÅ‚ przed aukcjÄ… informacjÄ™ o cenach rezerwowych
wystawionych do licytacji koni. Wiedza ta jednak, zostaÅ‚a przez aukcjonera wykorzystana ze
szkodÄ… dla osiÄ…ganych kwot sprzedaÅ¼y. /&hellip;/ Tak wiÄ™c znajÄ…c ceny rezerwowe,
licytator po ewentualnym ich osiÄ…gniÄ™ciu, ze szkodÄ… dla spóÅ‚ki, koÅ„czyÅ‚ licytacjÄ™,
czasem odbywaÅ‚o siÄ™ to w zadziwiajÄ…cy sposób, w szybkim tempie przybijajÄ…c transakcjÄ™
mÅ‚otkiem. Potem prezes Grzechnik przytacza grzechy Marka Grzybowskiego przy licytacji
konkretnych klaczy, czyli pozycji z katalogu nr 1, 2, 6, S/5 (chyba nr 5 z Summer Sale?), 21 i 5. Nie
byÅ‚em na aukcji, wiÄ™c nie potrafiÄ™ siÄ™ ustosunkowaÄ‡ do licznych zarzutów w stosunku do
Marka Grzybowskiego wyartykuÅ‚owanych w tym raporcie. Na ile sÄ… sÅ‚uszne, a na ile jest to
robienie z igÅ‚y wideÅ‚. Bo, Å¼e jest to próba wybielenia siebie i znalezienie kozÅ‚a ofiarnego, to nie
ulega wÄ…tpliwoÅ›ci. TÄ™ winÄ™ Maciej Grzechnik zrzuca na aukcjonera tym Å‚atwiej, Å¼e
&ndash; jak wynika z raportu &ndash; aukcjoner zostaÅ‚ mu narzucony. To by siÄ™ zgadzaÅ‚o, bo
wiewiórki donosiÅ‚y mi, Å¼e to sam prezes Grzechnik planowaÅ‚ byÄ‡ aukcjonerem (juÅ¼ to wszak
robiÅ‚ podczas kilku przetargów).  Dwie refleksji na marginesie tego donosu.Po pierwsze &ndash;
prezes Grzechnik próbuje ratowaÄ‡ swój tyÅ‚ek, ale chyba mu siÄ™ to nie uda &ndash; oto co
ustaliÅ‚ reporter RMF FM PaweÅ‚ Balinowski (https://www.rmf24.pl/fakty/polska/news ...
rabski-to-efekt-klapy-pri,nId,2621278). Po drugie &ndash; teraz zwracam siÄ™ do Marka
Grzybowskiego. JesteÅ› zdaje siÄ™ prawicowych poglÄ…dów i rzÄ…dy PiS &ndash; z tego co
wiem &ndash; CiÄ™ ucieszyÅ‚y. NapisaÅ‚eÅ› nawet gdzieÅ›, Å¼e teraz moÅ¼esz byÄ‡ dumny z
tych, którzy zarzÄ…dzajÄ… naszÄ… ojczyznÄ… (moÅ¼e nie jest to dosÅ‚owny cytat, ale chodzi o
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sens).  Ogólne poglÄ…dy polityczne (do których kaÅ¼dy ma prawo) to co innego, a to co wyczyniaÅ‚
minister Krzysztof Jurgiel i jego hordy w obszarze paÅ„stwowej hodowli koni arabskich &ndash; to
drugie. ZapisaÅ‚eÅ› siÄ™ do rady ds. hodowli koni, jakÄ… powoÅ‚aÅ‚ minister Jurgiel. Po jakimÅ›
czasie zrezygnowaÅ‚eÅ› (i dobrze). Teraz podjÄ…Å‚eÅ› wspóÅ‚pracÄ™ z tÄ… hordÄ… po raz drugi.
I co warto byÅ‚o?Marek Szewczyk PS. Marku, jakbyÅ› chciaÅ‚ poznaÄ‡ treÅ›Ä‡ caÅ‚ego paszkwilu
na Ciebie, to niestety, nie bÄ™dÄ™ mógÅ‚ Ci sÅ‚uÅ¼yÄ‡, bo innym z warunków, jakie muszÄ™
dochowaÄ‡, jest to, Å¼e nie mogÄ™ tego raportu nikomu przekazaÄ‡. Ale jak siÄ™ zwrócisz do
panów z KOWR, to Ci chyba nie odmówiÄ…. Zatrudnili CiÄ™, to powinni Ci teÅ¼ pokazaÄ‡, jak
Twoja praca zostaÅ‚a oceniona przez gÅ‚ównego organizatora aukcji.  
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